
 

 

Referat	fra	møte	i	FAU/Tangvall	skole	skoleåret	2021/2022	
Tid:	Tirsdag	18.01.2022,	kl	18.00-1920 
Sted: Digitalt møte. 	

Klasse  FAU-representant  Til 
stede  

8A  Anita Hatlestad X 
Vara 8A  Stine Andersen  
8B  Erik Spieler X 
Vara 8B  Bente L. Løvdal  
8C Kari Lunøe-Nielsen X 
Vara 8C  Lars Kjetil Sørhus  
9A  Benedicte Andresen X 
Vara 9A  Kim Erlend Løvslett  
9B  Hilde Stråtveit X 
Vara 9B  Julianne Dønnestad  
10A  Ragnar Nøding X 
Vara 10A  Anne Line R. Melvoll  
10B  Hege Beate Simonstad X 
Vara 10B  Ragnhild Lohne Evenmo  
10C Helge Sørensen X 
Vara 10C Øyvind Haarr  
Rektor  Elin Rekve  X 
Stedfortr Svein-Olav Svenningsen  

 
1/2022 – Godkjenning av saksliste og av referat fra forrige møte  

Innkallingen/saksliste godkjent. Referatet godkjent. 
 
 
2/2022 – Saker fra rektor/skole. Oppfølging av spørsmål i forrige møte. 
 
Info v/rektor: 49 elever var borte fra skolen i dag. 16 % ansatte fraværende. 
 
Oppfølging av tidligere saker: 
• Måling av luftkvaliteten i noen av klasserommene. 

Målingene blir nå iverksatt i tre klasserom. Første klasse skal ha måleutstyret i 
klasserommet sitt i noen uker. I et annet klasserom er det satt inn en ekstra luftrenser. For 
å få riktige målinger, skal en ikke lufte så mye. 
Flere elever melder om dårlig luft og vondt i hodet. 

• Arbeidsuro i klasser: 
Én klasse har hatt aktivitetsplan for klassemiljøet, med gode resultater. 
Skolen har ansatt enda en fagarbeider som er knyttet opp mot enkelte klasser. 
Vedkommende følger blant annet opp enkeltelever. 
Det er fremdeles uro i enkelte klasser. 



 

 

• Elevundersøkelsen er gjennomført.  
Foreløpig er ikke resultatene analysert.  
Elever melder at det ikke er god nok arbeidsro.  

• Spørsmål i forbindelse med Chrome-book som er datamaskinen elevene arbeider på.  
• Jf sak 35/2021 i møte 23.11.2021. 

Maskinene har ikke egen hard-disc. Dataene lagres hos Google.  
Avtalen i møtet ble at FAU utarbeider et skriv som sendes skoleadministrasjonen i 
kommunen for å få svar på ytterligere spørsmål. 

 
 
3/2022 – Budsjett til læremidler. Spørsmål til rektor 
 
Jf kopi av kronikken «Sju grunner til at læremidler fortsatt er viktig i skolen» som stod på 
trykk i Fædrelandsvennen lørdag 15.01.2022.  
 
Rektor som fikk oversendt spørsmålene 17.01.22, dagen før FAU-møtet, hadde ikke rukket å 
sette seg ordentlig inn i saken. Men informerte om at regjeringen i 2021 hadde bevilget ekstra 
penger til digitale læremidler. Dette kom i tillegg til de pengene kommunen hadde bevilget 
over eget budsjett.  
 
Beskjeden til skolens lærere er at de må melde inn til rektor hvis lærebøkene ikke er 
tilstrekkelig oppdatert og bør fornyes. 
 
Det ble kommentert i FAU at enkelte ulemper ved leksefri skole kan gjøres mindre hvis en 
har oppdaterte lærebøker. 
 
 
4/2022 – Spørsmål angående arbeidsuka for 10. klasse i uke 6 
  
Spørsmål fra foresatte: 
Dersom arbeidsuken avlyses fordi en har for få arbeidsplasser, vil det da være mulig at elever 
som har skaffet arbeidsplass selv, likevel kan få gjennomføre arbeidsuka? Elevene har mistet 
så mye i koronaperioden.  
  
Rektors svar: 
Pr dato ser det ut til at arbeidsuka vil bli gjennomført for alle i uke 6, som planlagt. Tilgangen 
på arbeidsplasser skal være god. Det ser ikke ut til at noen arbeidsgivere avlyser. Men det er 
ikke sikkert at alle får verken sitt førstevalg eller sitt andrevalg.  
Hvis noen elever får gjennomføre arbeidsuka mens andre ikke får mulighet til det, kan dette 
oppfattes som urettferdig. Alle har mistet skole.  
 
 
5/2022 – Oppfølging av saken med Leksefri skole fra forrige møte 
 
Skolen er i gang med en evaluering av prosjektet leksefri skole. I møtet kom det opp ulike 
erfaringer med ordningen, både positive og negative. De ansatte og elevene arbeider med 
spørsmål som skal stilles partene i evalueringen. FAU ble i møtet invitert til å bidra med 
spørsmål. Sett fra FAU sin side er det viktig å gjennomføre evalueringen så raskt at det kan 
gjøres nødvendige endringer i ordningen senest foran skolestart høsten 2022.  



 

 

6/2022 – Fremdrift i arbeidet i forhold til Aktiv skole 
 
Jf referatet fra FAU-møtet 23.11.21. 
 
Møtet som var planlagt gjennomført på 8. trinn før jul, skal gjennomføres så snart det er mulig 
å få det til.  
 
Det omtalte dokumentet er nesten helt ferdig. 
 
 
7/2022 – Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug  
 
SU=Samarbeidsutvalget. SMU=Skolemiljøutvalget. Komfug=Kommunalt foreldreutvalg 
 
Ingen saker. 
 
 
8/2022 – Saker angående hjem, skole, skolemiljø 
 
Ingen saker. 
 
 
9/2022 – Status nytt skolesenter Tangvall  
 
Ingen saker. 
 
 
10/2022 – Eventuelt 
 
• Spørsmål til rektor ang oppfølging av hjemmeværende elever. Veldig mange elever er 

vekke. Mange er på hjemmeskole. Mange veldig syke. Hvordan deltar de? Hvilke ansatte 
følger opp hvem og på hvilken måte? 
 
Rektor:  
En skal sjekke ut med jurist om det er mulighet for å følge undervisninga i klasserommet 
på Teams. Men uansett må foresatte melde fra hvis elever som er friske nok til å følge 
undervisning, ikke blir fulgt opp.  
Skolen har for tiden ikke kapasitet til å gjennomføre hjemmeundervisning parallelt med at 
undervisning på skolen. 

 
• Innspill om at skolen bør etablere en mal for utforming av dokumenter. Eksempel: Angi 

størrelsen på dokumentet i antall ord, ikke i antall sider. Ellers oppgi en standard for 
skriftstørrelse, linjeavstand, skrifttype. 
Rektor: Skal spille det inn videre til de ansatte.  

 
 
 
 
 
 



 

 

11/2022- Møteplan FAU skoleåret 2021/2022 
 
Alle møtene er på tirsdager i tiden 18 - 20. 
15.03.22 
24.05.22 
Saker meldes til leder før møtet. 
 
 
HUSK: Infomøte i juni for de foresatte til de nye 8. klassingene.  
 
 
Ragnar Nøding 
Ref 


